
Protokół Nr 59/10
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 13.05.2010 r. 
Obecni Członkowie Komisji :
1.Genowefa Pohoska -
2. Anna Klepacz -
3.Zofia Ujma - 
4. Tadeusz Bierowski – zwolnienie lekarskie
5. Kordian Kosowski - nieobecny
6. Piotr Tyrawa - 
Nieobecni usprawiedliwieni: Tadeusz Bierowski
Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
1. Pan Burmistrz M. Górecki
2. Pan Przew. RM 
3. Pani Skarbnik G. Nawalaniec 

Porządek obrad:

1. Analiza realizacji budżetu za I kwartał 2010 r.
2. Analiza zaległości podatkowych wobec Miasta w roku 2009, wpływ udzielonych ulg na 

dochody Miasta.
3. Sprawy różne.

STRESZCZENIE  PRZEBIEGU  OBRAD

Ad1.1 Głos zabrała Pani Skarbnik, która omówiła plan dochodów i wydatków budżetu w/g stanu na 
dzień  31.03.2010  roku.   Stwierdziła  ,że  realizacja  dochodów  budżetu  nie  jest  zagrożona. 
Podkreśliła, że należy zadbać o właściwą realizację podatku od osób fizycznych, który jest słabo 
realizowany ,  bo  na  poziomie  15,7%.  Dalej  zaznaczyła,  że  wydatki  budżetu  są  realizowane 
proporcjonalnie do dochodów. W związku z tym nie ma zagrożenia dla inwestycji, aczkolwiek 
nie  realizujemy w odpowiednim tempie zadań inwestycyjnych. W czerwcu będą przesuwane 
zadania remontowe do zadań inwestycyjnych. Jeśli chodzi o Opiekę Społeczną to należałoby 
zweryfikować wydatki chociażby w związku z dofinansowaniem osób korzystających z Domu 
Pomocy Społecznej ( MOPS  zwrócił się o dofinansowanie w kwocie 60 000 zł).Pani Skarbnik 
podkreśliła  dalej,  że   w  oświacie  mamy  przekroczenie  wydatków  i  trzeba  będzie  podjąć 
konkretne  działania  zmniejszające  tendencje  do pogłębiania  się  tej  sytuacji.  W dyskusji  nad 
realizacją  planu   wydatków  Pan  Tyrawa  zapytał  dlaczego  w  dziale  700  tj.  Gospodarka 
mieszkaniowa plan wydatków został wykonany tylko w wysokości 7,44%. Radni G. Pohoska i P. 
Tyrawa  w  związku  z  brakiem  realizacji  wniosku  odnośnie  Waryńskiego  13  w  roku  2010 
zaproponowali , aby środki zagwarantowane w budżecie na remont tego budynku wykorzystać 
do końca roku 2010, ale tylko i wyłącznie na budowę , remont, bądź zakup  lokali  komunalnych.

Wniosek: Komisja wnioskuje o wykorzystanie w II połowie roku 2010  kwoty ok.     500 000 zł 
zapisanej w budżecie  w planie wydatków w dziale Gospodarka mieszkaniowa na 
budowę lub  remont  lokali  komunalnych.  Komisja  uważa  ponadto  ,że  sprawę tę 
należy przedyskutować wspólnie z Komisją Mieszkaniową.

Ad2.    Pani Skarbnik omówiła wysokości zaległości podatkowych  od osób fizycznych oraz stosowane 
sposoby  w  celu  wyegzekwowania  należnych  rat  podatku  od  nieruchomości  (upomnienia, 
ustanawianie  hipotek  przymusowych  na  nieruchomościach,  egzekucja  zaległości  podatkowych 
prowadzona przez Urząd Skarbowy).Dalej Pani Skarbnik omówiła   sposób rozwiązania zaległości 
podatkowych dawnej Fabryki Filców Technicznych. Następnie zreferowała wysokość zaległości 



podatkowych  od  nieruchomości  od  osób  prawnych.  Jeśli  chodzi  o  umorzenia  podatku  to 
stwierdziła ,ze Organ Podatkowy w roku 2009 podjął dwie decyzje w tej sprawie, a mianowicie:  
umorzył część zaległości podatkowych podatku od nieruchomości w kwocie 12.593,00 i w kwocie 
33.719,00zł  dwóm  jednostkom  prowadzącym  działalność  w  zakresie  udzielania  świadczeń 
zdrowotnych. Innych umorzeń podatkowych w roku 2009 nie było.

Ad3. Wobec braku spraw różnych posiedzenie Komisji zostało zamknięte.

Wnioski Komisji:
1. Jak w streszczeniu.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


